
Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team: Høster 

Indsamler af teamevaluering: Anders (hvis ingen andre har gjort det) 
 

Hvad forventede/håbede teamet 
for sæsonen? 
 

At vi kunne levere de ønskede varer til køkkenet pog beboerne 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

 

Udmærket - selvom vi nogen gange har haft for meget arbejde  i 
forhold til den tid der var afsat, 
I de tilfælde har vi måttet slække på kvaliteten 

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 
 

Vi tager det, som det kommer 
Woofer-hjælp har været kærkomment 
 
Der er en del madspild, da vi ikke kender beboernes ønsker, så 
høstede varer kan blive kedelige eller dårlige, hvis de ikke hurtigt 
bliver købt 

Har samarbejdet i jeres team 
været godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 
 

Ja til samarbejdet 
m.h.t. arbejdet, så se ovenstående svar 
der har været en del rod omkring prissætningen, da ingen har villet 
påtage sig det overordnede ansvar for prissætningen efter at 
Anders W har frasagt sig det. 
 
Vi mangler også en til at styre informationerne på tavlen og ved de 
enkelte afgrøder 

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Ja, det har virket langt hen ad vejen 
Dog har nogen Mad-koo’ere ikke kigget nok på udbudslisten  

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

 

ja 

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

 

Fint 

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

 

fint 

Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

 

o.k. 

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Køkkenet har ofte måttet bøje sig for restaurantleveringer. Om der 
er o.k., det er der delte meninger om. 

 

 

 



 


